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Årsberetning  SUP-udvalget 2018 

På vegne af SUP Stand Up Paddle – afdelingen skal jeg herved aflægge beretning for 2018. 

I beretningen for 2017 fremgik det, at afdelingens målsætning for det år var, at vi ønskede at 
opretholde en ugentlig aktivitet med træning og derudover mere generelt at markedsføre 
afdelingen for at skabe opmærksomhed for sporten og klubben, og om muligt at tiltrække flere 
udøvere. Det har uændret været målet i 2018. 

Markedsføringen har også i 2018 ved at uddele foldere med reklame og derudover ved aktiv 
deltagelse i aktiviteterne på land i tilknytning til Palby Fyn Cup, hvor der blev udbudt gratis 
prøveture, berettet om fordelene ved medlemskab af Bogense Sejlklub i almindelighed og om 
SUP-sporten i særdeleshed. På tilsvarende vis deltog vi i Havnens Dag i juni måned. 

Endvidere har vi afholdt et prøvearrangement, hvor vi var så heldige, at der var deltagelse af 
en journalist fra Kristeligt Dagblad, som havde hørt om vores aktiviteter, og ønskede at 
afprøve og skrive om emnet. Det kom der en flot artikel ud af. 

Der var til dette arrangement flere deltagere, som var så begejstrede, at de straks erklærede, at 
dette var en aktivitet de ønskede at udøve – desværre for klubaktiviteten dog på den måde, at 
de ville erhverve deres eget udstyr, og udøve det uden for klub regi. 

Der har endvidere efter forespørgsel været afholdt yderligere 3 prøvearrangementer, som har 
givet en nettotilgang på en enkelt udøver, der samtidig er blevet nyt medlem af Bogense 
Sejlklub. 

Vi har dog plads til mange flere udøvere – så derfor opfordres alle i klubben til at komme og 
afprøve aktiviteten – det er sjovt, sundt og billigt. 

/Jens Erik Steenfeldt 

 

 

 


